

7 YEARS BADLUCK

Deutsch:

7 YEARS BAD LUCK muss man allen, die die österreichische Punkrock Szene auch nur annähernd verfolgen, wohl nicht mehr mit vielen Worten vorstellen. Kurz und knapp: 7 YEARS BAD LUCK machen melodischen Punkrock und das seit 2001. Von Beginn an wurde europaweit quer durch Clubs, Garagen, Festivals, Schlafzimmer, etc. getourt und im Zuge von etwa 300 Shows die Bühne mit Bands wie NOFX, Alkaline Trio, The Flatliners, The Lawrence Arms, Venerea, Useless I.D., Shelter, Ten Foot Pole, The Groovie Ghoulies, De Heideroosjes, Off With Their Heads, Blake Schwarzenbach, Mike Park oder Masked Intruder geteilt. 2014 erschien der aktuelle Longplayer der Band "Bridges" auf Monster Zero (LP/CD) und Disconnect Disconnect Records (CD).

English:

7 YEARS BAD LUCK from Austria have been around since 2001. They will probably drink up all your beer, other than that, they are nice guys who play melodic punkrock. They have released a couple of records (3 full-lengths, 2 EPs and 2 7-inches) and have toured basements, clubs, and bedrooms all over Europe (about 300 shows, give or take). They've opened for bands such as NOFX, Alkaline Trio, The Flatliners, The Lawrence Arms, Venerea, Useless I.D., Shelter, Ten Foot Pole, The Groovie Ghoulies, De Heideroosjes, Off With Their Heads, Blake Schwarzenbach, Mike Park, Masked Intruder and a lot more. Their latest record "Bridges" was released in November 2014 on Monster Zero (LP/CD) and Disconnect Disconnect Records (CD).

Websites:

<http://www.7yearsbadluck.net/>
<http://www.monsterzero.nl/>
<http://www.disconnectdisconnect.co.uk/>

E-Mail:

7yearsbadluck@gmx.at

Music:

<http://7yearsbadluck.bandcamp.com/>

"Beggars and Kings" video:

[7 Years Bad Luck - Beggars and Kings \(video\)](#)

